
La corporaci� no va a la reuni� sobre l'hospital de Lloret

La comissi� de seguiment del Sociosanitari s'havia convocat per les

queixes del menjar i el manteniment

L'entrada de l'hospital sociosanitari de Lloret de Mar.
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Cap membre de la Corporaci� de Salut del Maresme i la Selva

(CSMS) va assistir ahir a la primera reuni� convocada a Lloret per

fer un seguiment de l'Hospital Sociosanitari de Lloret. La comissi�

es va crear el 2003 per fer un seguiment de temes que afecten el

centre arran de la seva cessi� a la corporaci�, per� ahir va

comen�ar coixa. Els dos principals temes que s'hi havien de tractar

eren les queixes per la mala qualitat del menjar, que ja va exposar

el s�ndic del ciutad�, i problemes de manteniment que cal

solucionar, ja que segons van explicar ahir diferents grups, hi ha

degoters.

Segons va explicar ahir l'alcalde, Jaume Dulsat, la corporaci� va decidir que no hi aniria cap membre Òperqu� no

hi ha el clima adequatÓ. El malestar dels dirigents de la corporaci� estaria motivat, especialment, per la den�ncia

que va fer el regidor d'En Lloret S� Se Puede, Paulino Gracia, al president de l'ens, Alber t Fern�ndez, per haver

demanat, suposadament, que l'Ajuntament interced�s perqu� un pacient a punt de morir ced�s la seva her�ncia a

la corporaci�. A banda de la den�ncia, la resta de grups de l'oposici� tamb� han estat molt contundents en les

cr�tiques a la CSMS. Dulsat es va limitar a dir ahir que la corporaci� s'ha comprom�s a assistir a la pr�xima

reuni�. M�s contundents van ser alguns par tits de l'oposici�. Per ICV-EUiA, la plantada de la corporaci� Ò�s un

clar gest de menyspreuÓ cap a l'Ajuntament i els ciutadans de Lloret. Malgrat tot, la formaci� ÒcelebraÓ que per

primer cop en tretze anys s'hagi convocat la comissi�. El regidor no adscrit, Enric Mar t�nez, va af irmar que la

corporaci� Òha fet un lleig al consistori i al SociosanitariÓ, i en el mateix sentit es va expressar Paulino Gracia.
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